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Jegyzőkönyv 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési, Ifjúsági és 

Sport Bizottsága 2014. április 22. napján 13 órai kezdettel a Városháza tanácstermében 

megtartott üléséről 

Jelen voltak: 

Varga László –   a bizottság elnöke 

Barabás József –  bizottsági tag 

Hadnagy- Breier Ágnes – bizottsági tag 

Fekete Péter –   bizottsági tag 

Szakadáti László -   alpolgármester 

dr. Kovács András -   jegyző 

Szádváriné Kiss Mária –  Biatorbágyi Faluház igazgatója 

Martonné Kovács Márta -  Beruházási és Vagyongazdálkodási osztály ügyintézője 

Győri Ferenc -   Beruházási és Vagyongazdálkodási osztály ügyintézője 

Ihászné Pálfi Katalin-  köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

áprilisi ülésén. Hadnagy-Beier Ágnes jelezte, hogy csak fél 3 tájban fog ideérni. Nem javasol 

változtatást a napirenden. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) az 

eredetileg kiküldött napirendet egyhangúlag elfogadta. 

 

Napirend: 

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

2) A játszóterek 2014. évi felújításáról 

3) A Faluház és Karikó János Könyvtár szervezetei és működési szabályzatának 
módosításáról 
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4) A Biai Református Egyházközség kérelméről 

5) Lévai Mária kérelméről 

6) A 2014. évi Városünnep előkészítéséről 

7) A 2014. májusi-júniusi rendezvények előkészítése 

8) Fedák József Testnevelési és Sport Díj adományozásáról (zárt ülés) 

 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási 
programjáról 

 

Varga László: Pótanyagként került az előterjesztés a bizottsághoz. Megvannak az 

árajánlatok is. Áttekinti a korábbi bizottsági javaslatok figyelembevételével a hivatal által 

készített táblázatot: 

 Közösségi ház: a tisztasági festés, széktámlák magasságában védelmet biztosító 

díszléccel az ablakkal szemközti oldalon; 

 Faluház: szellőző lambéria a kiállító teremben, emeleti irodák és a nagyobb 

termeknek a festése, az asztal és széktámla magasságában díszléc fölszerelése. 

Vízelvezetés, a vizesedés okának feltárása. A könyvtárban páramentesítő 

berendezés beszerzése; 

 Fonyódi üdülő: Sikerült helyi vállalkozót találni, aki elvégzi a munkákat; 

 Iharosi tábor: kerítésjavítás; 

 Ifipont (Szabadság út 8.): a parketta elég rossz állapotban van. Miért kapott csak 

kettes besorolást? 

 

Győri Ferenc: Parketta javításra kaptak egy 870 000 Ft-os árajánlatot. A bizottság javasolt 

rá 250 000 Ft-ot. Mivel ez egy szögezett parketta homokra vagy salakfeltöltésre rakva, 

betonozni, szigetelni kell először és utána lehet bármilyen parkettát lerakni. Tehát 250 000 

Ft-ból ennek a teljes cseréje maximum anyagárban oldható meg. 

 

Fekete Péter: A régi házaknak nem feltétlenül tesz jót, hogy ha vízszigetelő beton belső 

réteget kap az aljzat, mert a parkettának lehet, hogy jót tesz, viszont a falakba tolja ki a 

nedvességet, talán érdemes lenne elgondolkodni a régi technológiának megfelelő 

módszeren, ami nem zárja le a talajnedvesség a kipárolgását. 

 

Barabás József: Egyetért Fekete Péterrel és javasolja árajánlat bekérését arra az esetre, 

hogy ha új párnafára, új lécre nem ragasztott, hanem szögezett parkettát csinálnának. 
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Varga László: A szoba közepén konkrétan már szinte nincs parketta. Ki van hasadva, meg 

van süllyedve, lötyög. A nevelési tanácsadó is ebben az épületben működik, tehát 

folyamatosan ügyfélforgalom van. Javasolja az árajánlat és a technológia pontosítását 

követően kerüljön egyes prioritásba ez a feladat. 

A Családsegítő épületével kapcsolatban minden a helyére került. A Szabadság úti orvosi 

rendelővel kapcsolatban tolmácsolja Koncz doktornő kérését a párnázott ajtó javítására. 

Azon kívül, hogy borzalmasan elhasználódott, ki van szakadva több helyen a műbőr borítás, 

szutykos, koszos, nagyon régi. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) az alábbi 

javaslatot fogadta el a 2014. évi intézmény-felújítási programnak a bizottság hatáskörébe 

tartozó intézményeivel kapcsolatban. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

43/2014. (IV.22.) számú határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási 
programjáról 

 

A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város 

Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programját. A bizottság az intézmény-

felújítási programot támogatja és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 

alábbi kiegészítésekkel: 

 a közösségi ház nagytermében és a Faluház emeleti helyiségeiben a tisztasági 

festést követően a székek és asztalok magasságában kerüljenek felszerelésre 

védő lécek 

 az Ifipont parkettájának javítása előtt készüljön technológiai terv és árajánlat, 

ami nem tolja a nedvesség útját a falakba, s ezek birtokában ez a munka 

kerüljön az egyes prioritásba. 

 

Varga László rövid szünetet rendelt el. 

 

2) A játszóterek 2014. évi felújításáról 

 

Varga László: Az elmúlt bizottsági ülés óta tisztázódott, hogy a játszótér felújítási keret csak 

a közterületeken álló játszóterek felújítását, vagy inkább fejlesztését szolgálja, hiszen a 

felújítások zöme tavaly megtörtént, s akkor azt az ígéretet tették, hogy idén fejlesztésekre is 
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sor kerülhet. Az árajánlatok alapján az látszik körvonalazódni, hogy a rendelkezésre álló 

keretből két játszótér fejlesztésére kerülhet sor. A bizottságban kialakult a konszenzus arra 

vonatkozóan, hogy a Herbrechtingen téri és a Fő téri játszóterek rendbetétele a 

legsürgetőbb. A hivatal megfelelő számú ajánlatot szerzett be. Ezek tartalmazzák a 

játszóeszközök, az ütéscsillapítás és a telepítés költségeit. Ami nem teljesen egyértelmű, az 

a játékok anyaga, időtállósága, a fenntartás költsége közötti különbségek. A Fő téren az 

egyik ajánlat tartalmazza a meglévő eszközök továbbépítését, bővítését is. 

 

Martonné Kovács Márta: A Fő téren az ütéscsillapító kiválasztásánál figyelemmel kell lenni 

az öntöző rendszerre. A gyöngykavics volna ebből a szempontból a megfelelő, mert a 

homoknak és a mulcsnak nem tesz jót a nedvesség. A gyöngykavicsnál viszont gond lehet, 

hogy a gyerekek összekeverik a homokkal. Egyértelműen a gumitégla lenne a legjobb, de az 

nagyon drága. 

 

Varga László: A Krea Hidra és a RD Master ajánlata tűnik ár-érték arányban a legjobbnak, 

bár jelenlegi formájukban meghaladják a rendelkezésre álló összeget. 

 

Barabás József: Meg kellene határozni, hogy mennyit szán az önkormányzat külön-külön a 

két játszótérre és megkérdezni a cégeket, hogy vállalják-e ennyiből, vagy mit tudnának 

nyújtani a megajánlott összegért. 

 

Martonné Kovács Márta: A Herbrechtingen téren a játszótér elrendezésén is változtatni 

kellene, hogy a mászóvár odaférjen. 

 

Fekete Péter: Megfontolásra ajánlja a játszótér bővítésének lehetőségét, hiszen terület 

volna rá. 

 

Ihászné Pálfi Katalin: Javasolja ennek a játszótérnek a fásítását, mert nem csak az 

eszközök szegényesek, de nagyon kopár is, nincs árnyékos része. 

 

Varga László: Az elhangzottak alapján megállapítja, hogy a bizottságban egyetértés alakult 

ki a játszóterek 2014. évi fejlesztési keretének felhasználását illetően. Egy-két kérdésben a 

képviselő-testület üléséig pontosítani kell az ajánlatokat. Felkéri a hivatalt, hogy ez történjen 

meg a következő egy hétben. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) az alábbi 

határozatot hozta a játszóterek 2014. évi felújításáról: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

44/2014. (IV.22.) számú határozata 

A játszóterek 2014. évi felújításáról 

 

A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság megtárgyalta a játszóterek 2014. évi 

felújításáról szóló előterjesztést. A bizottság támogatta és elfogadásra javasolta a 

határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy hasonló ajánlatok közül a hosszú 

távú fenntartás szempontjából kedvezőbb kerüljön elfogadásra. 

 

 

 

3) A Biatorbágyi Faluház és Karikó János Könyvtár szervezetei és működési 
szabályzatának módosításáról 

 

Varga László: Hadnagy-Breier Ágnes megérkezett az ülésre. 

 

dr. Kovács András: Az intézmény elnevezésében történt változás átvezetése, a 

kormányzati funkciók átvezetése valamint a kormányhivatal kérésének megfelelően a belső 

ellenőrzés kérdésének a szabályozása került a SZMSZ-ben módosításra az 

intézményvezető által. 

 

Varga László: Kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra bocsájtja a Biatorbágyi Faluház és 

Karikó János Könyvtár szervezeti és működési szabályzatának módosítását. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a Biatorbágyi 

Faluház és Karikó János Könyvtár szervezetei és működési szabályzatának módosításáról 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

45/2014. (IV.22.) számú határozata 

A Biatorbágyi Faluház és Karikó János Könyvtár szervezetei és működési 
szabályzatának módosításáról 

 

A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság megtárgyalta A Biatorbágyi Faluház és 
Karikó János Könyvtár szervezetei és működési szabályzatának módosításáról szóló 
előterjesztést és azt elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 
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4) A Biai Református Egyházközség kérelméről 

 

Varga László: A jelenlegi politikai helyzetre való tekintettel elhalasztja utazását a református 

kórus, ezért a kérelem tárgyalása okafogyottá vált. 

 

 

5) Lévai Mária kérelméről 

 

Varga László: Lévai Máriát méltónak tartja arra, hogy támogatást kapjon egy új hárfa 

megvásárlásához, hiszen művészetével nagyon sokat tett a városért. Javasolja, hogy kérjék 

fel a pénzügyi bizottságot, vizsgálja meg, hogy hol van a költségvetésben olyan tartalék, ami 

a támogatás forrása lehet. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottság tag volt jelen a szavazásnál) Lévai Mária 

kérelmével kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

46/2014. (IV.22.) számú határozata 

A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság megtárgyalta Lévai Mária kérelmét egy új 

hárfa megvásárlásának támogatására. A bizottság támogatta és elfogadásra javasolta 

a képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat támogassa Lévai Máriát egy új hárfa 

megvásárlásában. A forrás megjelölésére felkérte a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai 

bizottságot. 

 

Varga László rövid szünetet rendelt el. 

 

6) A 2014. évi Városünnep előkészítéséről 

 

Varga László: E napirendi pontnál üdvözli Szádváriné Kiss Máriát, aki erre és a következő 

napirendi pontra, ami őt is érinti, megérkezett. Mivel nincs észrevétel, javaslat, kérdés, kéri a 

bizottságot, hogy a tájékoztatót fogadja el. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottság tag volt jelen a szavazásnál) a 2014. évi 

Városünnep előkészítéséről szóló tájékoztatást elfogadta. 
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7) A 2014. májusi-júniusi rendezvények előkészítése 

 

Varga László: A március-áprilisi időszak tájékoztatója azért nincs a bizottság előtt, mert a 

március 15-ét a márciusi ülésen értékelték, azóta pedig nem volt olyan önkormányzati 

rendezvény, ami erre az időszakra esett volna. 

 

Barabás József: Kérdése, hogy az ebéd ugyanúgy lesz-e szervezve, mint tavaly, hogy az 

önkormányzat fölkér egy céget, hogy megcsinálja az ebédet. Mert tavaly ebből volt egy kis 

probléma a többiekkel, föl lettek kérve, hogy ezt-azt áruljanak, aztán a kis bónt csak oda 

vitték, ahol ingyen kaptak ebédet. Nem volt sok értelme, se a hagyományőrzőknek se a 

másodiknak, se a harmadiknak töltött káposztát csinálni, mert nem fogyott fele se mint 

azelőtt vagy a negyede se. Ha idén is így lesz, akkor azt kell mondani nekik, hogy gyerekek 

felejtsétek el a főzést, mert azért hogy itt most sütögetik a húst, és utána nem jön senki, mert 

mindenki szalad a lappal, mert nyilvánvaló, ha azt a bónt megkapja és azért ingyen ehet. 

 

Varga László: Ez a probléma az előző napirendhez tartozik, ugyanakkor a kérdés a 

hivatalos delegációk vendégeinek az etetésére vonatkozik. Ez ugyanúgy lesz, mint ahogy 

tavaly volt, tehát az önkormányzat fog felállítani étkezősátrat, étkezőpultot, ahol az 

önkormányzat által felkért séf, szakács csapat fog menüt főzni. Ezt különösen indokolja, 

hogy az idén csak Németországból érkezik annyi vendég, mint tavaly összesen. A 

legfrissebb információ az, hogy már közel 200 vendég érkezik, csak Németországból és 

akkor még nincsenek ott a székelyek, dobronyiak, Görögországból is jönnek, mert hiszen ott 

is 10 éves évfordulója van a kapcsolatnak. Tehát a létszám miatt még inkább indokolt, hogy 

kordában tudjuk tartani a költségeket. De azt tudni fogják előre. 

Tavaly előre tudta mindenki, hogy ez lesz a rendszer, hogy a hivatásos delegációk vendégei 

azok hivatalos étkeztetésben fognak részesülni, és ezt az idén is tudni fogja mindenki előre. 

Tehát a civil szervezetek, a főzős civil szervezeteknek a nagyközönség vendéglátása, vagy 

kiszolgálása lesz a feladata. Ami szintén nem kevés egy 13 000 lakosú városban. Ehhez kell 

méretezni mindenkinek magának a beszerzést, aki túlvásárolta magát flekken alapanyagból, 

az most a tavalyi tapasztalatát is bele tudja vinni az idei esztendőbe. Tehát akkor erre a 

kérdésre így utólag ez a válasz. A május-júniusi rendezvények a majálissal kezdődnek május 

1-jén, gyermekbábos találkozó 10-én, pedagógus nap 23-án, gyereknap május 31-én, és a 

Nemzeti összetartozás napja június 4-én. Az iskolákkal meg az intézményekkel egyeztetve 

van a pedagógus nap időpontja? 

Szádváriné Kiss Mária: Molnár Tibor beszélt iskolaigazgatókkal, senki nem jelezte, hogy 

nem volna megfelelő az időpont. Azért kellett áttenni, mert májusban EP választások 

vannak, a gyereknapot is meg kellett mozdítani, és egy országos rendezvény lesz a 
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Biatorbágyi Faluházban. Polgármester úrral egyeztetve lett, hogy hogyan mozdítsák meg a 

pedagógus-napot. Biatorbágy egy gyerekkönyv-játéknak kiemelt helyszíne lett, országos 

díjkiosztó ünnepség lesz, emiatt és az EP választások miatt kellett mozdítani a pedagógus 

nap dátumát. 

 

Dr. Kovács András: Megragadja az alkalmat, és köszönetet mond a Faluház dolgozóinak 

az április 6-i országgyűlési választás előkészítő munkáiban nyújtott segítségükért, kéri az 

intézményvezetőt, hogy tolmácsolja köszönetét a dolgozóknak. Reméli, hogy május 25-én 

hasonlóan sikeresen fogják lebonyolítani az EP választást. 

 

Barabás József: Sokan érdeklődnek, hogy hol lesz a pecsenyesütés, mert nem jó, ha 

eldugott helyen, a tábornál lenne. 

 

Szádváriné Kiss Mária: A sportpálya közelében lesz a vendéglátás. Idén tökipompos is 

lesz. 

 

Hadnagy-Breier Ágnes: Tavaly sajnos hamar elfogyott a kenyérlángos. Jó lenne, ha idén 

ez nem ismétlődne meg. 

 

Szádváriné Kiss Mária: Úgy tervezik, hogy amíg a színpadon produkciók zajlanak, a töki 

pompos végig lesz. Van „B” terv is arra az esetre, ha esne az eső. Most már naponta vagy 

kétnaponta járnak ki az Iharosba megnézni a talajt. 40 kézműves árus jelentkezett be, és 

iparművészek is. Tehát nagyon színvonalas vásárra lehet számítani. A lovasok és az egész 

hagyományőrző program kiváló lesz. De nagyon nagy baj, hogyha a talaj megereszkedik, 

tehát hogyha sok eső esik, mert akkor a dagonyában nem lehet  ott megvalósítani a 

programokat. Az eső esetén szükséges változások szerepelnek a plakátokon is, a 

műsorfüzetben is. A Faluház és a Coop közti parkolóba tudják elhelyezni a vásárosok egy 

részét, a másik része bemegy a Faluházba. A jurta is be tud kerülni talán a Faluház 

udvarára, egyetlen egy esetben nem tud ez megvalósulni, hogyha az ömlik és zuhog. 

Viszont a színpadi programot az előző évekből tanulva mindenképpen megtartják. Tehát 

bárki kérdezi, akkor hívják föl a figyelmet arra, meg e-maileken is, hogy nem marad el a 

biatorbágyi majális egyetlen színpadi programja se, amíg a Faluház áll, addig megtartják. 

Most tényleg úgy néz ki a terveik szerint, hogy be tudnák lakni sokkal jobban már a völgyet, 

mint tavaly, csak olyan jó idő kellene, mint a tavalyi.  

 

Hadnagy-Breier Ágnes: Május 2-án pénteken 8-tól 12 óra közt lesz a Faluház parkolójában 

egy palánta vásár, a készlet erejéig lehet venni mindenféle virágokat Sokfelé hirdetni kellene. 
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Szádváriné Kiss Mária: A Faluház részt vesz a szervezésben és a propagálásban is. 

 

Varga László: Ehhez a napirendi ponthoz egyéb kérdés, javaslat, észrevétel nem lévén, a 

tájékoztató elfogadását kéri a bizottságtól. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottság tag volt jelen a szavazásnál) a májusi-júniusi 

önkormányzati rendezvények előkészítéséről szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

Varga László: Az utolsó napirend megtárgyalására zárt ülést rendelt el. Egyúttal a nyílt ülés 

résztvevőinek megköszöni a segítségét, közreműködését, értékes véleményét, 

hozzászólását. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Barabás József Varga László 

 bizottsági tag bizottság elnöke 


